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Vragen van het lid De Boer (VVD) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over het bericht «Europees Parlement stemt voor sloopfonds zeeschepen» 
(ingezonden 29 maart 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Europees Parlement stemt voor sloopfonds 
zeeschepen»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het nadelig kan zijn voor de Nederlandse concurrentie-
positie om zeeschepen een heffing te laten betalen om Europese havens aan 
te doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat Nederland relatief meer nadeel zal ondervinden van dit 
sloopfonds dan andere Europese landen gezien het grote marktaandeel van 
Nederlandse havens in Europa? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het logischer zou zijn om bijvoorbeeld bij de aanschaf 
of registratie van een schip een eenmalige heffing op te leggen ten behoeve 
van het sloopfonds, in plaats van dit van schepen te eisen als zij (Neder-
landse) havens aandoen? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 5
Wat gaat u doen om te voorkomen dat dit plan daadwerkelijk ten uitvoer 
gebracht gaat worden? Kunt u dit toelichten?

1 http://www.transport-online.nl/site/nieuws-zeevracht/index.php?news=1000594
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